

- |  |
|--|
| <p><b>3. Clarke Municipal Drain – partial abandonment</b></p> <p><b>Clarke Municipal Drain – Abandon partiel</b></p> |
|--|

**Committee Recommendation(s)**

**That the Council give three readings to the by-law attached as Document 2 to this report to provide for the abandonment of the Clarke Municipal Drain, East Main Drain, from sta. 0+00 to sta. 14+31 and West Main Drain, from sta. 0+00 to sta. 8+58 located in Lots 12 and 13, Concession 3, former Township of Nepean, Barrhaven West Ward under Subsection 84 (5) of the *Drainage Act*.**

**Recommandation(s) du comité**

**Que le Conseil soumet à trois lectures le règlement joint au présent rapport, en tant que document 2, en vue de l'abandon du drain municipal Clarke, drain principal Est (de sta. 0+00 à sta. 14+31) et drain principal Ouest (de sta. 0+00 à sta. 8+58), situé dans les lots 12 et 13, concession 3, ancien canton de Nepean, dans le quartier Barrhaven-Ouest, conformément au paragraphe 84 (5) de la *Loi sur le drainage*.**

**Documentation/Documentation**

**Report from the General Manager, Infrastructure and Water Services Department, dated March 27, 2023 (ACS2023-IWS-WL-0001)**

**Rapport de la Directrice générale, Services d'infrastructure et d'eau, daté le 27 mars 2023 (ACS2023-IWS-WL-0001)**